
Akademický senát Farmaceutické fakulty v Hradci Králové 

Univerzity Karlovy v Praze 

 

Zápis z 23. zasedání konaného dne 23. dubna 2014 od 14:00 hodin 

v zasedací místnosti děkanátu 

 

Přítomni: K. Breiterová, Ing. Cahlíková, Dr. Filipský, E. Gorbunovová, L. Górecki, I. Gottsteinová, Dr. 

Koula, Mgr. Kratochvíl, Dr. Kučera, Dr. Kudláčková, Dr. Malý, P. Matouš, Mgr. Pilařová, dr. Siatka, Mgr. 

Szakošová, Dr. Šnejdrová, Dr. Špulák, M. Štrofová  

 

Hosté: doc. Nachtigal, prof. Solich, doc. Šimůnek, Ing. Vlčková, Ing. Müllerová, Dr. Boušová 

 

Omluveni: prof. Hrabálek, prof. Štaud, prof. Wsól, doc. Šatínský, Dr. Škarydová, Dr. Kuchařová, M. 

Voráčová 

 

Navržený program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Vystoupení děkana a proděkanů 

4. Projednání Návrhu na změnu Vnitřního předpisu Farmaceutické fakulty UK: změna Pravidel 

pro organizaci studia na Farmaceutické fakultě v Hradci Králové 

5. Projednání Návrhu rozpočtu FaF UK na rok 2014 

6. Projednání Žádosti děkana o jmenování nového člena vědecké rady FaF UK 

7. Různé 

 

 

Hlasování: pro – proti – zdržel(a) se 

  



1. Zahájení 

23. zasedání AS FaF UK zahájila Dr. Kudláčková ve 14 hod 04 min a konstatovala, že zasedání 

bylo řádně svoláno a termín jeho konání byl zveřejněn obvyklým způsobem. Dr. Kudláčková představila 

novou senátorku studentského sboru K. Breiterovou, která nahradila T. Kučeru. Skrutátorkou zasedání 

byla určena M. Štrofová a zápisem 23. zasedání byl určen Dr. Filipský. Přijato bez připomínek. 

Závěr: AS FaF UK určil M. Štrofovou skrutátorkou a Dr. Filipského zapisovatelem 23. zasedání AS 

FaF UK. 

 

2. Schválení programu 

Hlasování: 17 – 0 – 0 

Závěr: Závěr: AS FaF UK schválil program 23. zasedání AS FaF UK. 

Schválený program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Vystoupení děkana a proděkanů 

4. Projednání Návrhu na změnu Vnitřního předpisu Farmaceutické fakulty UK: změna Pravidel 

pro organizaci studia na Farmaceutické fakultě v Hradci Králové 

5. Projednání Návrhu rozpočtu FaF UK na rok 2014 

6. Projednání Žádosti děkana o jmenování nového člena vědecké rady FaF UK 

7. Různé 

 

3. Vystoupení děkana a proděkanů 

doc. Šimůnek 

Dne 26. 3. byly uděleny Výroční ceny města Hradec Králové. Cena primátora města za nejlepší 

studentskou práci byla předána Dr. Vávrové (Katedra biochemických věd) a Sportovní cena primátora 

města Hradec Králové byla udělena Mgr. Liškové (Středisko vědeckých a knihovnických informací). 

Dne 10. 4. proběhlo v Botanické zahradě léčivých rostlin FaF UK slavnostní zasazení „růže 

lékárníků“ (Rosa gallica officinalis) za účasti všech dosavadních děkanů FaF UK. 

Doc. Šimůnek informoval o závěrech jednání zástupců FaF s rektorem UK: 1) o snaze o 

kompletní dostavbu kampusu UK v HK; a 2) o záměru vybudovat univerzitní klub v lokalitě Pajkrovy 

flošny. 

 Dne 16. 4. se uskutečnila Studentská vědecká konference. Doc. Šimůnek poděkoval 

organizátorům a SČSF. 



 Informace o aktuální personální situaci na Katedře biofyziky a fyzikální chemie a vypsání 

výběrového řízeni na pozici docent/profesor na této katedře. 

 Informace o pokračování projektů MEPHARED (příprava výběrového řízení na vnitřní vybavení) 

a REVIFAF.  

 

doc. Nachtigal 

Úvod do studia (ak. r. 2014/2015) pro studenty 1. ročníku magisterského studijního programu 

Farmacie se bude konat dne 29. 9. 2014 a pro studenty 1. ročníku bakalářského studijního programu 

Zdravotnická bioanalytika v prezenční formě dne 30. 9. 2014. 

Středa 14. 5. 2014 byla určena jako rektorský sportovní den. 

Bude provedena analýza přípravného kurzu. Zdali ti, co kurz absolvují, zahájí studium na fakultě 

a zda se na škole udrží. 

 Uskutečnilo se setkání se studenty studujícími v anglickém jazyce. Setkání trvalo dvě a půl 

hodiny. Hlavními tématy diskuse byly kvalita výuky, dostupnost studijních materiálů a úroveň 

anglického jazyku vyučujících. 

 

Prof. Solich 

 Prof. Solich informoval o zpracování zprávy k Botanické zahradě FaF UK ustanovenou komisí a 

plánovaném vypsání výběrového řízení na pozici vedoucího botanické zahrady. V komisi mají své 

zastoupení: Katedra farmaceutické botaniky a ekologie, Katedra farmakognozie, proděkani. Vedoucím 

komise byl určen Prof. Opletal. 

 Nový rektor UK zřídil na rektorátu nové oddělení: Evropské projekty. 

 Útvar výpočetní techniky ponese jiný název: Centrum informačních technologií. 

 

Ing. Vlčková 

 Ing. Vlčková poděkovala za součinnost v čerpání finančních prostředků z projektů 

v překlenovacím období prvního kvartálu roku 2014. 

 Dne 15. 4. proběhlo zasedání Rady programu PRVOUK P40 Vývoj a studium léčiv, na kterém 

byla schválena finanční podpora investic, výzkumných projektů skupin a mezd akademických 

pracovníků z Fondu děkana pro rok 2014. 

 V rámci modernizace fakultního koridoru proběhne i přestavba fakultní kantýny. Přestavba 

bude probíhat v červenci-srpnu s předpokládaným zářiovým termínem otevření kantýny. Současně 

bude uskutečněn výběr provozovatele kantýny z oslovených potencionálních zájemců na základě 

stanovených kritérií. 



Do diskuse ke kritériím výběru provozovatele, tj. kvalitě poskytovaných služeb, finanční spoluúčasti na 

přestavbě a výši nájemného, rentabilitě kantýny a prodávaného sortimentu se zapojili dr. Špulák, dr. 

Kudláčková, Ing. Cáhlíková, dr. Šnejdrová, prof. Solich, I. Gottsteinová, M. Štrofová, dr. Kučera a ing. 

Vlčková. Ing. Müllerová přednesla dotazy fakultního výboru ZOS VOS k termínu a rozsahu přestavby a 

k požadavkům na potencionální provozovatele s ohledem na současnou provozovatelku pí Škeříkovou 

a její blízký odchod do starobního důchodu. Do diskuse se zapojili dr. Kudláčková a doc. Šimůnek. Výběr 

provozovatele bude proveden na základě kritérií (viz výše) a předložených nabídek. 

V současné době je úklid prostor fakulty zajišťován zaměstnanci FaF (zaměstnanci kateder a 

TO). Po provedení průzkumu finanční náročnosti bude zvážen další postup, tj. eventuální vypsání 

výběrové řízení na zajištění úklidu prostor FaF UK. Do diskuse se zapojili I. Gottsteinová a dr. Špulák. 

 

4. Projednání Návrhu na změnu Vnitřního předpisu Farmaceutické fakulty UK: změna 

Pravidel pro organizaci studia na Farmaceutické fakultě v Hradci Králové 

Dr. Kudláčková představila Návrh na změnu Vnitřního předpisu Farmaceutické fakulty UK: 

změna Pravidel pro organizaci studia na Farmaceutické fakultě v Hradci Králové. Do diskuse 

k projednávanému návrhu se zapojili doc. Šimůnek, dr. Filipský a Mgr. Kratochvíl. 

Hlasování: 18 – 0 – 0 

Závěr: AS FaF UK schválil Návrh na změnu Vnitřního předpisu Farmaceutické fakulty UK: změna 

Pravidel pro organizaci studia na Farmaceutické fakultě v Hradci Králové. 

 

5. Projednání Návrhu rozpočtu FaF UK na rok 2014 

Ing. Vlčková představila předkládaný návrh vyrovnaného rozpočtu FaF UK na rok 2014 a 

odpověděla na dotazy Ekonomické komise AS FaF UK.  

Do diskuse se zapojili dr. Šnejdrova, dr. Kudláčková a Mgr. Kratochvíl a ing. Vlčková.  

Na základě vyjádření komise a v důsledku odhalených chyb navrhla dr. Kudláčková hlasovat o návrhu 

rozpočtu po provedení jeho opravy.  

Po provedení oprav Ing. Vlčkovou bylo přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 17 – 0 – 0 

Závěr: AS FaF UK schválil Návrh rozpočtu FaF UK na rok 2014. 

 

6. Projednání Žádosti děkana o jmenování nového člena vědecké rady FaF UK 

 Doc. Šimůnek představil navrhovaného nového člena vědecké rady FaF UK Mgr. Szrajbera 

(zástupce firmy TEVA) a zmínil důvody odvolání Dr. Berky, který o uvolnění z této funkce osobně 

požádal. 



Volební komise: P. Matouš – předseda, dr. Malý a dr. Kučera. Hlasování: 13 – 0 – 3. Složení komise bylo 

schváleno. 

Počet hlasovacích lístků: 18 

Hlasování: 17 – 0 – 1 

Závěr: AS FaF UK schválil Žádost děkana o jmenování nového člena vědecké rady FaF UK 

 

 

 

7. Různé 

Dr. Kudláčková informovala o setkání při příjezdu prezidenta SRN do ČR, které se uskuteční 6. 5. 2014 

v Karolinu.  

Novým členem Studijní komise AS FaF UK se stal dr. Malý. Přijato bez připomínek. 

Prioritou i nadále zůstává personální posílení Ekonomické komise AS FaF UK. 

Dr. Kudláčková informovala o záměru vytvoření fotogalerie AS FaF UK na webových stránkách. 

 

 

23. zasedání AS FaF UK ukončila dr. Kudláčková v 16:13. 

 

 

Usnesení z 23. zasedání AS FaF UK konaného 23. dubna 2014: 

 

Usnesení 23-1: AS FaF UK schválil Návrh na změnu Vnitřního předpisu Farmaceutické fakulty 

UK: změna Pravidel pro organizaci studia na Farmaceutické fakultě v Hradci Králové 

(hlasování: 18 – 0 – 0) 

 

Usnesení 23-2: AS FaF UK schválil Žádosti děkana o jmenování nového člena vědecké rady FaF 

UK  

(hlasování: 17 – 0 – 1) 

 

Usnesení 23-3: AS FaF UK schválil Návrh rozpočtu FaF UK na rok 2014  

(hlasování: 17 – 0 – 0) 
 

 

V Hradci Králové 7. 5. 2014 

 

 

zapsal: Dr. Filipský 

 

ověřila: dr. Kudláčková, P. Matouš 


